
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 35
Spørger er blevet bekendt med en sag, hvor en person, der er blevet slået
ned med alvorlige skader til følge, har måttet vente 17 måneder på en afgørel-
se fra Erstatningsnævnet til trods for at nævnet på sin hjemmeside angiver en
sagsbehandlingstid på 5-6 måneder. Er ministeren enig i, at det er uaccepta-
belt, at et voldsoffer risikerer at vente i op mod halvandet år for at få sin sag
afgjort i Erstatningsnævnet, og hvad vil ministeren i givet fald gøre for sikre, at
sagsbehandlingstiden nedbringes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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